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ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV VRTCA PEDENJPED, 

 

ki je bila v ponedeljek, 12. 6. 2017, ob 17.00 uri, v prostorih enote Zalog, Cerutova ulica 6, Ljubljana. 

 

Prisotni člani sveta staršev: 29 članov sveta staršev (seznam se hrani v arhivu uprave Vrtca 

Pedenjped. 

Opravičeno odsotni člani sveta staršev: 4 člani sveta staršev (seznam v arhivu Vrtca Pedenjped). 

 

Ostali prisotni-delavci vrtca: Sonja Vegelj, Marjana Zupančič, Irma Dimnik, Milena Hafner, Mojca 

Laznik, Barbara Štrubelj, Tabor Terezija, Jelka Jantol. 

 

Dnevni red: 

 

1. Pregled zapisnika 1. seje sveta staršev 

2. Poročilo o delu v vrtčevskem letu 2016/2017 

3. Adaptacije in vzdrževalna dela v poletnem času 

4. Izvolitev novega predsednika sveta staršev in predstavnika v svetu Vrtca Pedenjped (od 

01.09.2017 do izteka mandata)-nadomestne volitve 

5. Mnenja, predlogi, pripombe 

 

Sejo je vodila gospa Damijana Beričič Besjedica, predsednica sveta staršev Vrtca Pedenjped, ki je 

uvodoma pozdravila vse prisotne. 

 

Ad. 1) Zapisnik so vsi predstavniki sveta staršev prejeli takoj po 1. seji sveta staršev, ki je bila 

28.09.2016, prav tako pa je bil zapisnik objavljen na spletni strani Vrtca Pedenjped. Predstavila ga je 

gospa Beričič Besjedica, s poudarki na sprejetih sklepih. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

 

SKLEP 1.: Potrdi se zapisnik 1. seje sveta staršev Vrtca Pedenjped, z dne 28.09.2016. Soglasno. 

 

Ad. 2) Poročilo o delu v vrtčevskem letu 2016/2017 je predstavila ravnateljica Marjana Zupančič v 

povzetkih, saj so gradivo člani sveta pred sejo prejeli. 

Načrtovane dejavnosti so bile v celoti realizirane, prav tako projekti, razen tistih, ki se še nadaljujejo v 

naslednjih obdobjih. Posebno uspešno so bili izvedeni vrtci v naravi, praznovanja, zimovanja, v teku 

pa so tudi letovanja po programu. 



Uspešni smo bili pri zbiranju donatorskih sredstev za sklad vrtca, saj smo večjemu številu otrok 

omogočili udeležbo na predstavah, vrtcih v naravi, izletih ipd. Zbirali smo tudi hrano za družine. Odziv 

je bil velik. 

Uspešno je bila izpeljana tudi akcija zbiranja odej za zapuščene živali v zavetiščih. 

Veliko poudarka je bilo zdravju v vrtcu in sicer zdrava praznovanja rojstnih dni (brez sladkarij), 

ohranjanju zdravja z gibanjem na prostem v vseh vremenskih pogojih, vsak dan, s kolesarjenjem, 

izleti, rolanjem, smučanjem, gozdni vrtec itd.  

V letošnjem letu je bila prednostna naloga likovna umetnost. Enota Janče je bila nagrajena na 

likovnem natečaju. 

Sodelovanje s starši je bilo zelo dobro. Starši so predstavljali tudi svoje poklice, sodelovali v 

prireditvah in predstavah ter aktivnostih vrtca. 

 

Ravnateljica Marjana Zupančič se je staršem zahvalila za  sodelovanje . 

 

SKLEP 2.: Potrdi se Poročilo o delu v vrtčevskem letu 2016/2017. Soglasno. 

 

Ad. 3) Ravnateljica Marjana Zupančič je prisotne obvestila, da se bodo v poletnem času, ko je 

prisotnih manj otrok zaradi počitnic in dopustov, izvajale adaptacije in nujna vzdrževalna dela. 

 

V enoti Zalog, Cerutova 6 se bodo menjala vrata in tlaki. Obnova bo potekala od 16.6. do predvidoma 

23.6.2017. 

 

V enoti Zalog, Cerutova ulica 5 se bodo menjala vrata igralnic in podi, prav tako se bo adaptirala 

kopalnica na jaslični strani. Predviden začetek 7.7.2017. 

 

V enoti Vevče bo potekala obnova teras, zamenjava vhodnih vrat in adaptacija prezračevanja. 

Predviden začetek julij 2017. 

Enota Vevče bo dobila novo igralo, ki  ga podarja ČS Polje. 

 

V enoti Kašelj bo potekala adaptacija prezračevalnega sistema. Predviden začetek julij 2017. 

 

V enoti Fužine bo potekala druga faza obnove igrišča in v letu 2018 še III faza. 

 

Petrol bo v Ljubljani  energetsko obnavljal 48 objektov vrtcev in šol (menjava lesenih oken, fasade 

in del streh) Predviden podpis pogodbe MOL-Petrol 12. julija 2017. 

 

Zaradi prostorske stiske v OŠ Kašelj (večji vpis) se dva oddelka selita v OŠ Polje. Prostori bodo v 

pritličju. Preselili bomo pohištvo. MOL bo uredil igrišče in uredil dovoz za avtomobile, tako, da bo 

zagotovljena varnost otrok. 

 

Aktivnosti za izgradnjo nove enote Kašelj so v sklepni fazi. V najkrajšem času pričakujemo pričetek 

gradnje in selitev po načrtih MOL v maju 2018. Nova enota bo imela 1 razvojni oddelek, 4 jaslične 

oddelke in 3 oddelke II. starostne stopnje. Ko bo odprta nova enota bomo ukinili 1 oddelek na 

Fužinah in gostujoča oddelka v OŠ Polje. 

 



V letošnjem letu smo preoblikovali kar nekaj oddelkov zaradi velikega vpisa, da smo lahko sprejeli čim 

več otrok. 

 

Starši so postavili vprašanje o obnovi enote Zadvor. Ravnateljica je pojasnila, da v letošnjem letu ne. 

 

Predstavnike enote Fužine je zanimalo, zakaj se ukinja 1 oddelek na Fužinah in ali bo to vplivalo na 

obstoječe skupine. Ravnateljica je pojasnila, da je bila enota predvsem namenjena otrokom iz okoliša 

Sostro, saj v enoti Zadvor ni bilo prostora. Zdaj se vpisujejo tudi otroci, ki sicer spadajo v okoliš, ki ga 

pokriva Vrtec Zelena jama. Z izgradnjo nove enote bomo pridobili veliko prostih mest. To ne bo 

vplivalo na obstoječe skupine, ker v to enoto ne bomo vpisali ene skupine novincev. 

 

Na Lipoglavu za enkrat ostajajo 3 skupine. Enota Lipoglav se za 1 mesec seli v enoto Zadvor, tako kot 

enota Janče (Janče 17.7.2017 – 5 tednov; dogovor jeseni na roditeljskem sestanku, ko bo imela 

večina staršev dopust). Janče bodo letos v Zadvoru zaradi obnove v enoti Zalog. 

 

Lipoglav  bo v letu 2018 zaprt 4 tedne.  

 

Ad. 4) Razloge za nadomestne volitve predsednika sveta staršev in predstavnika v svetu vrtca 

Pedenjped je pojasnila Jelka Jantol. Gospe Beričič Besjedica preneha mandat, zaradi izpisa otroka iz 

vrtca (odhod v šolo). Gospa Kos bo nadaljevala mandat gospe Beričič Besjedica. 

 

SKLEP 3: Za predsednico sveta staršev je bila izvoljena gospa Katarina KOS. Soglasno. 

 

SKLEP 4: V svet Vrtca Pedenjped se nadomestno izvoli gospa Katarina Kos. Soglasno. 

 

Ad. 5) Gospa Zupančič je starše obvestila, da se lahko glede vprašanja rezervacije v poletnem času 

obrnejo na gospo Štepic Alenko. Rezervacija se lahko uveljavlja najmanj en mesec in največ dva, v 

poletnih mesecih za starejšega otroka. 

V prihodnjem obdobju bo tudi veliko kadrovskih sprememb, ker imamo veliko število nosečih delavk. 

Gospa Saša Markelj bo nadomeščala defektologinjo, ki je na porodnem dopustu. 

 

V prihodnjem letu bomo objavili tudi interni razpis, kateri delavci bi želeli delati v novi enoti Kašelj. 

 

Predstavnica enote Kašelj je postavila vprašanje ali bo v vrtcu ostala gospa Renata Vilič, ki je 

usposabljanju v enoti Kašelj. Gospa Zupančič je pojasnila, da bo morda za krajši čas lahko ostala, sicer 

pa v enoto prihaja naša delavka Andreja Engelman. 

 

Starše iz Enote Zalog je zanimalo kdaj bodo informacije o preoblikovanju skupine Medvedki. 

Gospa Tabor  je pojasnila, da bodo vse informacije dane na roditeljskem sestanku, ki bo naslednji 

dan. Gospa Škulj bo v skupini obdržala 4 otroke in dobi še otroke letnika 2015. Poleti bodo potekala 

spoznavna druženja in individualni razgovori z vzgojiteljico. 

 

Gospa Zupančič je prisotne seznanila, da imamo nekaj težav z zdravstvenimi predlogi, saj je njihovo 

število omejeno. Naši otroci so večinoma predloge dobili, razen 2 otrok. 

 



Gospa Zupančič je starše opozorila na upoštevanje zakonodaje,  glede daril vzgojiteljem ob koncu 

leta. 

 

Starši so pohvalili enoto Zadvor za razstave in lepo opremljene kotičke. 

Starši OŠ kašelj so izrekli pohvalo vzgojni delavki Yushyna Oksani za dobro izpeljano likovne 

dejavnosti. 

 

Gospa Zupančič Marjana se jev imenu vrtca in staršev zahvalila za  večletno dobro delo v svetu 

staršev, svetu vrtca, v komisiji za sklad vrtca in drugih aktivnostih gospe Damjani Beričič Besjedica. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.00 uri. 

 

 

Zapisala: Jelka Jantol                                                                 Damijana Beričič Besjedica, predsednica 

 

Overovatelj-ica: 

 

__________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


